

## Announcement of adopting the exemption from the preparation and publication of the financial results for the first quarter of 2020

إعلان عن تبني الإعفاء من إعداد ونشر نتائج البيانات المالية للربع الأول من عام ٢٠٢٠

### To: Bahrain Bourse

السادة / بورصة البحرين

Following circular no. OG/124/2020 issued by the Central Bank of Bahrain on 30 March 2020, which exempts all listed companies and locally incorporated Banks from the preparation and publication of the reviewed financial results for period ended 31 March 2020, the Company would like to announce the adoption of this exemption.

تماشياً مع خطاب مصرف البحرين المركزي رقم OG/124/2020 المؤرخ في ٣٠ مارس ٢٠٢٠ بشأن إعفاء جميع الشركات المدرجة والبنوك المحلية من إعداد ونشر البيانات المالية المرحلية للفترة المنتهية في ٣١ مارس ٢٠٢٠، تود الشركة أن تنوه بأنها ستقوم بتبني هذا الإعفاء.

In light of the above, the first reviewed interim financial statements for the year 2020 will be prepared and published for the six months ended 30 June 2020.

وعليه فإن البيانات المالية المرحلية الأولى التي سيتم إعدادها ونشرها للعام ٢٠٢٠، ستكون لفترة الستة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٠.

Name	Tariq Ali Aljowder	الإسم
Title	Chief Executive Officer	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة	Signature التوقيع	